

No. 17512. PROTOCOL ADDITIONAL TO THE GENEVA CONVENTIONS OF 12 AUGUST 1949, AND RELATING TO THE PROTECTION OF VICTIMS OF INTERNATIONAL ARMED CONFLICTS (PROTOCOL I). ADOPTED AT GENEVA ON 8 JUNE 1977¹

N° 17512. PROTOCOLE ADDITIONNEL AUX CONVENTIONS DE GENÈVE DU 12 AOÛT 1949 RELATIF À LA PROTECTION DES VICTIMES DES CONFLITS ARMÉS INTERNATIONAUX (PROTOCOLE I). ADOPTÉ À GENÈVE LE 8 JUIN 1977¹

ACCESSIONS

Instruments deposited with the Government of Switzerland on:

15 February 1983

UNITED REPUBLIC OF TANZANIA
(With effect from 15 August 1983.)

9 March 1983

UNITED ARAB EMIRATES
(With effect from 9 September 1983.)
With the following declarations:

“On accepting the said Protocol, the Government of the United Arab Emirates takes the view that its acceptance of the said Protocol does not, in any way, imply its recognition of Israel, nor does it oblige to apply the provisions of the Protocol in respect of the said country.

“The Government of the United Arab Emirates wishes further to indicate that its understanding described above [is] in conformity with general practice existing in the United Arab Emirates regarding signature, ratification, accession or acceptance of international conventions, treaties or protocols, of which a country not recognized by the United Arab Emirates is a party.”

10 March 1983

MEXICO
(With effect from 10 September 1983.)

ADHÉSIONS

Instruments déposés auprès du Gouvernement suisse le :

15 février 1983

RÉPUBLIQUE-UNIE DE TANZANIE
(Avec effet au 15 août 1983.)

9 mars 1983

EMIRATS ARABES UNIS
(Avec effet au 9 septembre 1983.)
Avec les déclarations suivantes :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Au moment d'accepter le Protocole, le Gouvernement des Émirats arabes unis déclare estimer que cette acceptation n'implique en aucune manière la reconnaissance d'Israël et ne comporte pas l'obligation d'appliquer les dispositions du Protocole à l'égard de ce pays.

Le Gouvernement des Emirats arabes unis ajoute à ce sujet que l'interprétation ci-dessus est conforme à la pratique généralement en usage aux Emirats arabes unis s'agissant d'une signature, ratification, adhésion ou acceptation relative à une convention, un traité ou un protocole internationaux auxquels est partie un pays non reconnu par les Emirats.

10 mars 1983

MEXIQUE
(Avec effet au 10 septembre 1983.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1125, p. 3. and annex A in volumes 1138, 1140, 1151, 1175, 1202, 1216, 1226, 1256, 1271, 1283, 1289 and 1300.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1125, p. 3. et annexe A des volumes 1138, 1140, 1151, 1175, 1202, 1216, 1226, 1256, 1271, 1283, 1289 et 1300.

14 March 1983

MOZAMBIQUE

(With effect from 14 September 1983.)

*Certified statements were registered by
Switzerland on 6 May 1983.*

14 mars 1983

MOZAMBIQUE

(Avec effet au 14 septembre 1983.)

*Les déclarations certifiées ont été enre-
gistrées par la Suisse le 6 mai 1983.*
